
čeho výboru. Pozície marxistických filozofov ostali v podstate nezmenené, posil
nilo sa zastúpenie sovietskych filozofov v tomto orgáne. Znovu bolo potvrdené 
(na päťročné obdobie) členstvo v ňom akad. J. Zeleného. Riadiaci výbor 
rozhodol, že budúci svetový kongres sa bude konať v r. 1993 v Moskve.

Milan Zigo

PREDNÄSKY a DISKUSIE SFS SAV V BRATISLAVE V ROKU 1988

Jednou z dôležitých úloh Slovenskej filozofickej spoločnosti je rozvíjanie 
pracovných kontaktov medzi jednotlivými filozofickými pracoviskami, ako aj 
organizovanie stretnutí všetkých tých, ktorí sa zaujímajú o filozofické problé
my. Ved filozofia sa môže reálne rozvíjať len v živých kontaktoch s vedou, 
umením, spoločenskou praxou. Prednášky a semináre uskutočnené SFS sú 
miestom, kde sa môžu stretávať všetci záujemci o filozofickú problematiku. 
V období po valnom zhromaždení SFS, ktoré sa uskutočnilo v septembri 1987, 
sa realizovali nasledujúce podujatia.

V novembri 1987 sa uskutočnila prednáška PhDr. Olega Se maka, CSc: 
Problém svetonázoru v marxisticko-leninskej filozofii. V decembri prebehla 
diskusia o stave a perspektívach kritickej analýzy súčasnej buržoáznej filozo
fie. V januári 1988 prednášala PhDr. Zuzana Kiczková, CSc. na tému 
Svetonázor vo všedný deň. Vo februári 1988 sa s velkým záujmom stretla pred
náška doc. PhDr. Ladislava Burlasa DrSc. o Paralelách všeobecných dejín 
a dejín umenia. So širokým ohlasom sa stretla prednáška prof. RNDr. K o 1 o- 
mana Ivaničku, DrSc.: Synergetika a civilizácia. V apríli sa uskutočnila 
diskusia o problémoch a výsledkoch metodológie spoločenských vied. V máji 
si členovia SFS vypočuli prednášku PhDr. Petra Zajaca, CSc. o Obrazoch 
sveta v súčasnej umeleckej literatúre. Zároveň sa v máji uskutočnil i interdis
ciplinárny seminár Vesmír a vývoj, ktorý SFS usporiadala spolu so Slovenskou 
astronomickou spoločnosťou v Tatranskej Lesnej. V júni 1988 boli členovia 
SFS pozvaní na prednášku doc RNDr. Ladislava Kováča, DrSc. Pozna
nie v evolučnej perspektíve. V októbri PhDr. Ján Sefránek hovoril o Niek
torých filozofických problémoch informatiky. V novembri sa diskutovalo o vý
sledkoch XVIII. medzinárodného filozofického kongresu v Brightone, ako aj 
prednáške doc. PhDr. Jozefa Piačeka, CSc. na tému Súčasná filozofia 
a problém fenomenológie.

Je potešiteľné, že rastie aktívny záujem o prednášky a semináre. Práve 
tak je pozoruhodná vytrvalosť a dôslednosť, s ktorou niektorí vedúci filozo
fických pracovísk ignorujú podujatia SFS.

František Novo sad
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